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برگزاری کرسی آزاد اندیشی در 
مدرسه علمیه خواهران خوانسار  

هیچ هدایتی برتر از هدایت 
قرآن نیست 

کرسی آزاد اندیشی با عنوان »طلبه و فضای 
مجازی)فرصت یا تهدید(« در مدرسه علمیه 
خواهران کریمه اهل بیت ســام الله علیها 

شهرستان خوانسار برگزار شد.
صدیقــه ســعادتیارمدیر مدرســه علمیه 
خواهران کریمه اهل بیت ســام الله علیها 
شهرســتان خوانســار ابراز داشت: کرسی 
آزاد اندیشــی با عنــوان »طلبــه و فضای 
مجازی)فرصــت یــا تهدید(« بــا حضور 
»حجت الاســام و المســلمین محمــد 
کرباســی« اســتاد ارائــه دهنده، اســتاد 
حــوزه و از فعالین حوزه فضــای مجازی و 
»حجت الاســام والمســلمین رســول 
خواجه کریمی« اســتاد منتقد، امام جمعه 
شهرستان و اســتادحوزه و طاب مدرسه 
علمیه خواهران کریمه اهل بیت سام الله 

علیها خوانسار برگزار شد.
حجت الاسام و المسلمین محمد کرباسی 
به عنوان استاد ارائه دهنده گفت: کسی که 
فضای مجــازی را فرصت یــا تهدید صرف 
می داند تصور درســتی از فضــای مجازی 

ندارد . 
وی همچنین ابراز داشــت: فضای مجازی 
خارجی دارای آسیب هایی همچون محتوای 
ضد اخاقی و توهین به مقدســات اسامی 
و تضعیف نظام و داده کاوی و دسترســی 
گسترده به اطاعات است و فضای مجازی 
داخلــی و خارجــی دارای آســیب هایی 
همچون آسیب های حوزه خانواده و تربیت 
فرزند و بلوغ زودرس و انزوا و پرخاشگری و 
افسردگی است.حجت الاسام والمسلمین 
رسول خواجه کریمی به عنوان استاد منتقد 
گفت: هر چیــزی که در جامعه اســامی 
تولید می شــود در پی ایجاد تمدن اسامی 
اســت و هرچه در تمدن غــرب تولید می 
شــود در جهت ایجاد وگســترش تمدن 
غرب و صهیونیست  اســت. وی افزود: بعد 
از رنســانس محوریت اداره جامعه رســانه 
اســت و فضای مجازی از سمت غرب برای 
تسلط تمدن غرب بر جامعه است. اینترنت 
و فضای مجازی یک فضای مادی اســت، 
فضایی برای هدایت ؛ هدایت در جهت چیز 
هایی که غــرب می خواهــد. هدایت های 
زیادی در دنیا هســت و هیچ هدایتی برتر 
از هدایت قرآن نیســت . استاد ارائه دهنده 
حجت الاسام و المسلمین محمد کرباسی 
گفت: فضای مجازی می تواند یک فرصت 
باشد به شرط اینکه سلطه از آن سلب شود. 
برای استفاده صحیح از فضای مجازی باید 
از پیام رســان های داخلی استفاده شود و از 
پیام رسان های خارجی استفاده نشود؛ زیرا 
اســتفاده از آنها منوط به ورود هوشمندانه 
یعنی ورود با تخصص ســخت افــزاری و 
نرم افزاری اســت که برای هر فردی امکان 
نــدارد؛ بنابراین باید به وســیله حاکمیت 
پیام رســان های داخلی تقویت شود؛ مردم 
باید در ایــن زمینه از دولــت مطالبه گری 
داشته باشند  و در استفاده از پیام رسان های 
داخلی افراد باید مدیریت داشــته  باشند تا 
آسیب ها ی فضای مجازی به حداقل برسد . 
استاد منتقد حجت الاســام والمسلمین 
رســول خواجه کریمی گفت: راهکارهای 
مدیریتی را برخی می گویند ما نمی توانیم 
در حالی که ما قابلیت و توانایی مدیریت را 
داریم؛ تاکنون ما فقط از محصولات استفاده 
کرده ایــم نه از علم و تکنولــوژی، این یک 
فرصت اســت. ما باید خودمان بستر آن را 
بسازیم و باید خودمان این علم را تولید کنیم. 
اهداف اساسی تولید کنندگان فضای مجازی 
تسخیر ذهن انسان و استعمار عقل عملی و 
نظری است و اندیشکده های آمریکا دائما در 
حال تحقیق و جست وجو برای ارائه مدل به 
ما هستند و فضای مجازی در این بین بستر 

تحقق فضای واقعی است.   

گزارش نشست

پاسکاری، بیمار بادرودی را کشت
چند روز پیش خبر عــدم پذیرش بیمار 
بادرودی از سوی بیمارستان های کاشان 
در شــبکه های اجتماعی خبرســاز شد و 
واکنش های مختلف مــردم را برانگیخت. 
ماجرا از این  قرار بود کــه بیماری به علت 
مشــکات قلبی به بیمارســتان فاطمیه 
بادرود مراجعه و تشــخیص به اعزام بیمار 
داده می شود. به استناد آنچه فارس نوشت 
همراهان و بســتگان بیمار بــه دلیل بعد 
مسافت و تســهیل رفت وآمد درخواست 
می کنند بیمار به یکی از بیمارستان های 
کاشــان اعزام شــود، ولی عدم پذیرش 
بیمارستان های کاشــان به دلیل تفکیک 
دانشگاه علوم پزشکی کاشان و اصفهان از 
یکدیگر منجر به این می شود که مسئولان 
بیمارســتان فاطمیــه بــادرود مقدمات 
اعزام این بیمار را به بیمارســتان گلدیس 
شاهین شهر فراهم کنند و این بیمار در راه 
بیمارستان گلدیس شاهین شهر جان خود 

را از دست می دهد.
سیاســت جدید مسئولان 
دانشــگاه علوم پزشــکی 
اصفهان، گریبان مردم را گرفته است

این خبر به  سرعت در شبکه های مجازی 
واکنش هــای مختلفی را در برداشــت و 
حجت الاسام میرزایی امام جمعه موقت 
بادرود در مجلس ختــم این خانم چنین 
اظهار کرد: سیاســت جدید مســئولان 
دانشگاه علوم پزشــکی اصفهان در عدم 
پذیرش بیماران در بیمارستان های کاشان، 
باعث شده است تا اغلب خانواده های درگیر 

بیمار، نگران و دغدغه مند شوند.
وی به نمونه ای از این مســئله اشاره کرد 
و گفت: بنا بر اظهارات بستگان مرحومه، 
عدم پذیرش وی از سوی بیمارستان کاشان 

از یک سو و معطل شــدن سه ساعته بیمار 
جهت اخذ پذیرش از ســوی مســئولان 
بیمارستان شاهین شهر موجب شد تا بیمار 
در مســیر راه و نزدیک پلیس راه اصفهان 
براثر ایســت قلبی جان خود را از دســت 

بدهد.
بعد از پخش این خبر شــورای اســامی 
شهر بادرود نیز با واکنشی از پیگیری برای 
حل این موضوع خبر دادنــد و موضوع به 
بحث اول شبکه های اجتماعی در بادرود 

تبدیل شد.
قانون وزارت بهداشت به نفع 

مردم تغییر کند
حجت الاســام ابوالفضل کلثومی نیز در 
خطبه اخیر نماز جمعــه این هفته بادرود 
در خصوص حاشــیه های پزشــکی شهر 
بادرود برای اعزام بیماران به شاهین شهر 
و اصفهان اشاره کرد و گفت: اگرچه قانون 
وزارت بهداشــت تصمیم بر اعزام بیماران 
بادرود به اصفهان است، اما باید این قانون 
به نفع مردم تغییر پیدا کند؛ چرا که مردم 
می خواهند به خاطر بعد مسافت، آسایش 
بیماران و همراهان به کاشان اعزام شوند 
و البته شــنیده ایم که اســتاندار محترم 
دســتورات مقتضی را در این زمینه صادر 

کرده که امیدواریم عملیاتی شود.
موضوع اعزام یا انتقال دائم و 
موقت بیماران تابع ســایق 

کسی نیست
کیانوش جهان پور مدیــر روابط عمومی 
دانشگاه علوم پزشکی اصفهان در این باره 
چنین اظهار کرد: موضــوع اعزام یا انتقال 
دائــم و موقت بیمــاران در کشــور تابع 
دستورالعمل های مدون این بخش است 
و موضوعی نیست که صرفاً در اختیار مدیر 

یک بیمارستان یا تابع سایق افراد و حتی 
یک دانشگاه علوم پزشکی باشد.

وی افزود: همیشــه برای اعــزام بیماری 
که نیاز به خدماتی در سطح بالاتر داشته 
باشد توسط پزشــک معالج و سوپروایزر 
بیمارستان مبدأ درخواســت پذیرش از 
نزدیک ترین مرکز ســطح بالاتــر انجام 
می شود و به  شــرط اخذ پذیرش، بیمار به 

آن مرکز اعزام خواهد شد.
مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان با بیان این که ایــن موضوع تابع 
سایق کسی نیســت و البته اعزام بدون 
پذیرش مقصد هــم خود نوعــی تخلف 
محسوب می شود، اذعان کرد: از دیرباز و با 
تأسیس مراکز دانشگاهی کاشان، بسیاری 
از بیماران بیمارستان های شهرستان نطنز 
پس از اخذ پذیرش به بیمارســتان های 
کاشــان اعزام می شــده اند و تاکنون نیز 
چنین بوده است ولی همه این ها منوط به 
این است که مقصد امکان ارائه سرویس را 

داشته و با اعزام موافقت کرده باشد.
جهان پــور ادامه داد: در ســال های اخیر 
با افزایش بار مراجعان بیمارســتان های 
کاشان در مواردی این پذیرش داده نشده 
و بنابراین بیماران به بیمارستان های معین 
اصفهان اعزام می شده اند، با توسعه و تجهیز 
مرکز پزشکی گلدیس شاهین شهر عماً 
مرکز معین شــمال اســتان اصفهان این 
بیمارستان بوده و بیمارانی که نیاز به اعزام 
یا انتقال یا مشــاوره داشــته و امکان اخذ 
پذیرش از مراکز تخصصی کاشان حاصل 
نشــود طبعاً به این مرکز اعزام می شوند 
و حتــی در مواردی که ایــن مرکز امکان 
پذیرش نداشته باشــد با هماهنگی ستاد 
هدایــت اورژانس اســتان، مراکز دیگری 

پذیرای بیماران اعزامی شهرســتان نطنز 
خواهند بود.

وی بیــان کرد: ایــن رویه برقــرار بوده و 
جهت تســهیل اداری و هماهنگی بیشتر 
تفاهم نامه ای بین دانشــگاهی در آذر ماه 
امسال توســط دانشــگاه علوم پزشکی 
اصفهان پیشــنهاد شــد که نهایتاً در 25 
بهمن  ماه از سوی دانشگاه کاشان نیز تأیید 
و از ابتدای اسفند ماه عملیاتی خواهد شد.

مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان خاطرنشان کرد: در این تفاهم نامه 
عماً ارجاع بیماران به بیمارســتان های 
کاشان از بیمارستان های شهرستان نطنز 
رســمیت می یابد اما همــه این ها منوط 
به امــکان پذیرش و امــکان ارائه خدمت 
است و مســلماً در مواردی که به هر دلیل 
بیمارستان های تابعه دانشگاه علوم پزشکی 
کاشــان امکان یا ظرفیــت پذیرش بیمار 
را نداشته باشند، ســطوح ارجاع بعدی در 
شاهین شــهر و اصفهان پذیرای بیماران 

اعزامی خواهد بود.
وی گفت: این یک روال پذیرفته شــده در 
نظام سامت اســت و البته تأکید می کنم 
با عایق اطرافیان بیمار یا ســایق افراد 
دستخوش تغییر نخواهد شد و به هیچ وجه 
افراد غیرمســئول حق دخالت در امر اخذ 

پذیرش و اعزام بیمار را نداشته و هرگونه 
اصرار و ابرام خارج از فرآیند، صرفاً موجب 
اخال در امر درمان به  موقع بیمار خواهد 

بود.
جهان پور ادامه داد: مراکز مقصد نیز مسلماً 
موارد اعزامی که شــرح حال هنگام اخذ 
پذیرش با واقعیت منطبق نباشد را جهت 
پیگیری و برخورد با عوامل خاطی گزارش 
خواهند کرد و اعزام فقط شامل بیمارانی 
است که امکان ارائه خدمت خاص در مرکز 
اولیه نداشته باشند و تابع اراده افراد نیست.

وی تأکید کرد: امروزه به یمن طرح تحول 
ســامت، ســطح قابل قبولی از خدمات 
تخصصی توسط نیروهای متخصص فعال و 
کارآزموده در شهرستان نطنز ارائه می شود 
و در این گونه موارد اعزام وجهی نداشته و 
حتی به  نوعی تخلف نیز محسوب خواهد 

شد.
این مقام مســئول اضافه کرد: توســعه و 
تجهیز بیمارســتان خاتم الانبیا نطنز و به 
دنبال آن فاطمیه بادرود صرفاً برای تشکیل 
پرونده و اعزام نیست که اگر چنین بود یک 
مرکز اعزام و چند آمبولانس کفایت می کرد 
و نیازی به هزینه کردن میلیاردها تومان 
منابع عمومی و خیرین و چندین پزشک 
عمومی و متخصص در اغلب رشــته های 

اصلی نبوده و نیست.
وی گفــت: خدمت رســانی در مراکــز 
شهرستان توســعه یافته و علی رغم برخی 
نامایمات و اظهارنظرهای عجولانه و حتی 
غیرمسئولانه، در منطقه به  طور روز افزون 
در حال ارتقا و گسترش است و قاعدتاً هر 
روز و هر سال از نیاز بیماران نیازمند اعزام 

به خارج از شهرستان کاسته خواهد شد.
جهان  پــور در پایــان گفــت: در ادبیات 
برخی افراد مطالبی مشــاهده می شــود 
که جز خدشــه بر زحمــات و تاش های 
تاشگران عرصه ســامت در این منطقه 
رهاورد دیگری ندارد، امیدواریم اظهارنظر 
با مطالعه و از روی اطــاع و آگاهی جای 
برخی قلم فرسایی ها و هیجانات را بگیرد و 
به خود اجازه پیش داوری ندهیم و افراد و 
اقشار مختلف بیش و پیش ازاین که میخی 

بر دیگران زنند، سوزنی بر خود بیازمایند.
با توجه بــه این اظهــارات، انتظار می رود 
مشکات پیش آمده حل شــده باشد و از 
روز اول اســفند ماه امســال بحث اعزام 
بیماران از بیمارســتان فاطمیه بادرود به 
بیمارستان های کاشان بدون دغدغه انجام 
شودتا برخی مجبور نشوند برای بستری در 
این بیمارستان ها با جواب منفی پذیرش 

بیمارستان کاشان مواجه شوند.

داستان سرگردانی بیماران در راه کاشان و اصفهان

کارشــناس مذهبــی برنامه ســمت خدا خطــاب به 
برنامه ســازان گفت: تا پدران شــهدا باقی مانده اند و از 
میان ما نرفته اند، با پدران و مادران شهدا مصاحبه کنید، 

نگذارید خاطرات رزمندگان از دست برود.
حجت الاســام سید حسین حســینی قمی در یادواره 
سرداران و 700 شــهید دوران دفاع مقدس شهرستان 
شاهین شهر و میمه اظهار کرد: اگر نامی از شهدا در جامعه  
باقی مانده است تنها به همت مردم و همین یادواره های 

شهداست.
وی افزود: پدرها، مادرها، شهید داده ها، جوان های عزیزی 
که امروز در فکر راه شهیدان هستید، ای کاش رسانه  ملی 
می توانســت این  همه عظمت و صمیمیت و همراهی با 

شهدا را به تصویر بکشاند.
مدرس حوزه علمیه قم خاطرنشان کرد: امروز برای نسل 
سوم و چهارم انقاب نگران هستیم، آیا آن ها از شهدا، از 

رزمندگان و جبهه های نبرد خاطراتی دارند.
حسینی قمی این پرسش را از رسانه های مکتوب کشور 
و صدا و سیما پرسید که چه کســانی باید به نسل های 

سوم و چهارم ما در این انقاب پیام رزم، جهاد و شهادت 
و شهید را برسانند. از کســانی باید انتظار داشته باشیم، 
غیر از همین یادواره ها، امروز تنها چیزی که در کشــور 
ما در این نظام اسامی ما در یاد شهدا باقی مانده همین 

یادواره هاست.
وی ادامه داد: این یادواره به همت مردم تشکیل می شود 
و کاما مردمی اســت، چه تاش دیگری می شود برای 
رســاندن پیام میدان های نبرد به نسل جوان کشور که 
جبهه را، شهادت و شهدا را ندیده اند. کارشناس مذهبی 
برنامه سمت خدا به برنامه سازان توصیه کرد: این پدران 
شهدا باقی مانده اند و از میان ما نرفته اند، با پدران و مادران 
شــهدا مصاحبه کنید، نگذارید خاطرات رزمندگان از 
دســت برود، بروید این دوربین ها را بر دوش بگیرید اما 

رسانه این کار را نمی کند. 
وی خطاب به کســانی که بــا افتخار کشــف حجاب 
کردند، اظهار داشت: پیام شــهدای کشور پاکی جامعه 
و پاک دامنی پسران و دختران میهن اسامی بوده است، 
جوان کشور اگر پاک بماند، فرشته ای از فرشتگان خداوند 

متعال می شود، البته باید این عده ای که اهمیت حجاب 
و پاک دامنی را نمی شناسند با زبان نصیحت هدایتشان 
کرد. مبلغ فعــال دینی در کشــورهای اروپایی روایاتی 
از معصومین بیان کرد و گفت: نبی مکرم اســام )ص( 
فرمودند که بهترین دعای برای بشر آرزوی شهادت در 
راه خداست، امام علی )ع( نیز در نامه ای به مالک اشتر در 
نهج الباغه آرزو کرده بــود که خداوند متعال پایان عمر 

خود و مالک اشتر را شهادت قرار دهد.
به گزارش فارس، در یادواره سرداران و 700 شهید دوران 
دفاع مقدس شهرستان شاهین شــهر و میمه، عاوه بر 
مداحی، خاطره گویی مادران شهدا، اجرای سرود درباره 
شهید گمنام، پیکر یکی از شهدای گمنام نیز تشییع شد.

توصیه کارشناس مذهبی به برنامه سازان:

نگذارید خاطرات رزمندگان از دست برود

اصفهان، میزبان شهرداران کانشهرهاضرورت ثبت اطاعات متقاضیان طرح های کسب وکاردر »کارا«

مدیرکل تعاون، کا ر و رفاه اجتماعی استان اصفهان بر ثبت اطاعات متقاضیان طرح های کسب 
و کار و اشتغال در سامانه »کارا« برای دریافت تسهیات تاکید کرد. محسن نیرومند در جلسه 
هماهنگی با رئیسان ادارات تعاون، کار و رفاه اجتماعی شهرستان های استان افزود: اطاعات 
طرح های کسب و کار و اشتغال متقاضیان باید در سامانه تسهیات اشتغال با دقت وسرعت 
بیشتری ثبت شود وبرای جذب اعتبارات استانی اقدامات موثرتری صورت گیرد. وی با بیان 
اینکه این سامانه برای پرداخت تسهیات در قالب دو گروه »تسهیات اشتغال فراگیر« و »تسهیات اشتغال روستایی و عشایری« 
طراحی شده است، افزود: درسطح اصفهان طرح های کسب و کار قوی و قابل توجهی وجود دارد که حمایت از آنها منجر به ایجاد 

اشتغال در استان خواهد شد.

شهردار اصفهان گفت: در هفته جاری، اصفهان میزبان سلسله نشست های شهرداران 
کانشهرها خواهد بود. قدرت الله نوروزی در برنامه رادیویی»سام اصفهان« اظهار کرد: 
پایان این هفته شاهد برگزاری نود و پنجمین نشست شهرداران کانشهرهای کشور در 
اصفهان هستیم، در دوره پنجم و دوره کنونی شورای اسامی شهر این سومین دوره از 
سلسله نشست های شهرداران کانشهرهاست. نوروزی اظهار امیدواری کرد: در این سری 
از سلسله نشست شهرداران کانشهرها در مورد بودجه سال ۹7 کل کشور مربوط به شهرسازی، وظایف مدیریت شهری، اصاح 
قانون شهرداری ها و درآمدهای پایدار بحث و گفت وگو می کنیم تا نتیجه مطلوبی را برای آینده شهر اصفهان رقم بزنیم. وی به روز 
مهندس اشاره کرد و ادامه داد: از تمام کسانی که برای آسایش، رفاه و ارائه خدمات بهتر به مردم در تاش هستند، تشکر می کنم.

نسل فردا 
 گروه اصفهان

الهیار دولت خواه رئیس اداره حفاظت 
از محیط زیست آران و بیدگل گفت: با 
توجه به وجود زیست گاه های محیط 
زیســتی طبیعی منطقه یخــاب با 
دستور دادســتان آران و بیدگل ورود 
خودروهای2 دیفرانسیل و موتورهای 
200 سی سی به یخاب ممنوع اعام 

شد./نسل فردا

ســید محمد جواد ابطحی یک عضو 
کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس 
شــورای اســامی، گفت: بــا حذف 
آزمون ها در آمــوزش و پرورش که از 
سال جاری کلید خورده است و با ادامه 
آن در دوره متوسطه، به حذف کنکور 

سراسری خواهیم رسید./ ایسنا

خبر ویژه
مدیرعامل شرکت آبفا استان اصفهان به مدیران صنایع بزرگ و 

نیروگاه ها هشدار داد:
 مصرف آب را کمتر کنید

نسل فردا / گروه اصفهان: مدیرعامل شرکت آب و فاضاب استان اصفهان در 
جلسه ای که با حضور مسئولان آب منطقه ای، مدیران صنایع بزرگ و نیروگاه ها 
با هدف استفاده از پساب در چرخه تولید برگزار شد گفت: طبق دستور استاندار، 
صنایع بزرگ همانند فولاد مبارکه، ذوب آهن، کارخانه ســیمان، پلی اکریل، 
صنایع موجود در شــهرک های صنعتی و نیز نیروگاه ها بایــد برنامه عملیاتی 

کاهش 20 درصدی برداشت آب از سد زاینده رود را تدوین کنند.
هاشــم امینی افزود: فعالان صنعتی در اصفهان در چند روز آینده باید برنامه 
عملیاتی خود پیرامون کاهش 20 درصدی استفاده از آب حوزه زاینده رود را 
اعام کنند و در صورت امکان تدابیری پیرامون استفاده از پساب به منظور رفع 

نیاز آبی خود در نظر بگیرند.
وی کاهش بارندگی در حوزه زاینده رود را بی ســابقه برشــمرد وخاطرنشان 
ساخت: در سال آبی جاری میزان بارندگی در سرشاخه های زاینده رود نسبت 
به مدت مشابه سال قبل 6۹ درصد کاهش داشته است. این در حالی است که 
هم اکنون حجم ذخیره سد زاینده رود به 12۹ میلیون متر مکعب کاهش یافته 
است. پس برداشت آب از حوزه آبریز زاینده رود برای آبیاری فضای سبز برخی از 
صنایع عاقانه به نظر نمی رسد. همچنین استفاده از پساب نه تنها برای آبیاری 
فضای ســبز توصیه می شــود، بلکه باید برای واحدهای صنعتی هم از آبی که 

حاصل بازچرخانی است بهره مند شوند.
مهندس هاشم امینی گفت: شرکت آبفا استان اصفهان در نظر دارد در آینده ای 
نزدیک نسبت به اجرا وتکمیل شبکه فاضاب شهرهای نجف آباد، فولادشهر و 
ایمانشهر با بهره گیری از توان مالی بخش خصوصی در قالب مدل مالی مشخص 
اقدام کند که قطعا استفاده از پساب این شهرها می تواند در چرخه تولید برخی 

از صنایع مفید واقع شود.
وی بر ضرورت استفاده از پساب در تولیدات صنعتی تاکید کرد و اظهار داشت: 
با توجه به شرایط اقلیمی کشور و از همه مهم تر اســتان، بهره گیری از پساب 
برای مصارف صنعتی و کشاورزی غیرمثمر ضروری است؛ زیرا با بازچرخانی آب 

می توان با پیامدهای محدودیت منابع آبی در استان غلبه کرد.
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